

**تعميم Circular**

رقم (161) No

**Honorable Members of the ASE**

**Good Greetings,**

By virtue to the provisions of Article (17/A/3) of Directives For Listing Securities on the ASE, and with reference to the decision of the extraordinary general assembly meeting of PALACES REALESTATE & DEVELOPMENT (PRED) dated 16/12/2018 approving the voluntary liquidation of the company.

Please be informed that PALACES REALESTATE & DEVELOPMENT Company's shares will be de-listed from the ASE as of Thursday 20/12/2018, according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد...

استناداً لأحكام المادة (3/أ/17) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وبالإشارة إلى قرار الهيئة العامة لشركة القصور للمشاريع العقارية (PRED) في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2018/12/16 بالموافقة على تصفية الشركة تصفية اختيارية.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم شركة القصور للمشاريع العقارية في بورصة عمان، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2018/12/20 وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة The company name
131257	PRED	القصور للمشاريع العقارية

With All Respect,

*Nader Azar*

Nader Azar

The CEO

CC: - Jordan Securities Commission  
- Securities Depository Center.

Operations Department

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

*Nader Azar*

نادر عازر

المدير التنفيذي

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات